

Title (en)

COLLAPSIBLE COVER HAVING MID-GATE FOR PICKUP TRUCK.

Title (de)

ZUSAMMENLEGBARES DACH MIT ZWISCHENWAND FÜR LIEFERWAGEN.

Title (fr)

COUVERTURE DEMONTABLE A PAROI INTERMEDIAIRE POUR CAMIONNETTE.

Publication

EP 0506864 A1 19921007 (EN)

Application

EP 91902642 A 19901206

Priority

US 45570089 A 19891222

Abstract (en)

[origin: WO9109751A1] A collapsible canopy type cover (C) for the rearwardly extending bed (B) of a pickup truck (T). The cover (C) includes fore and aft hard shell portions (6, 14) respectively with a flexible cover (9) therebetween supported by ribs (8). The aft hard shell portion (14) and the ribs (8) are slidably disposed upon a pair of tracks (2) supported upon the upper longitudinal edges of the truck bed. A security mid-gate (40) may be removably affixed at approximately the mid-section of the truck bed to extend from the rear of the aft hard shell section (14) of the top to the bottom of the truck bed to provide a secure space in the truck bed when the flexible cover (9) is in its collapsed or stowed position. Appropriate latch units (17) are provided to secure the cover in either its open or collapsed position.

Abstract (fr)

Couverture démontable (C) du type voile pour le plateau arrière (B) d'une camionnette (T). La couverture (C) comporte des cadres rigides (6, 14) à l'avant et à l'arrière, entre lesquels se trouve une bâche souple (9) soutenue par des baleines (8). Le cadre arrière (14) et les baleines (8) sont montés pour glisser sur une paire de rails (2) montés sur les bords longitudinaux supérieurs du plateau de la camionnette. On peut installer détachablement une paroi intermédiaire de sécurité (40) à peu près au milieu du plateau de sorte qu'elle s'étende à partir de la partie arrière du cadre rigide arrière (14) jusqu'au fond du plateau pour former un espace abrité lorsque la bâche souple (9) se trouve dans sa position démontée ou rentrée. Des loquets de verrouillage (17) appropriés servent à fixer la bâche soit dans sa position ouverte soit dans sa position démontée.

IPC 1-7

B60P 7/02

IPC 8 full level

B60P 7/02 (2006.01); **B60J 7/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

B60J 7/102 (2013.01); **B60J 7/106** (2013.01); **B60J 7/194** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE DK FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9109751 A1 19910711; AU 7168291 A 19910724; CA 2071977 A1 19910623; EP 0506864 A1 19921007; EP 0506864 A4 19930512

DOCDB simple family (application)

US 9007179 W 19901206; AU 7168291 A 19901206; CA 2071977 A 19901206; EP 91902642 A 19901206